
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 25/11/2021

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Ερώτημα για την τηλεθέρμανση των Δήμων Κοζάνης, Πτολεμαΐδας και
Αμυνταίου, μετά το κλείσιμο των λιγνιτικών Μονάδων»

Κύριε Υπουργέ,

Με την παύση της λειτουργίας των λιγνιτικών Μονάδων της Κοζάνης, της Πτολεμαΐδας
και του Αμυνταίου προκύπτει καίριο πρόβλημα με την θέρμανση των ανωτέρω Δήμων.
Ως γνωστόν, το κρύο σε αυτές τις περιοχές είναι έντονο, με έναρξη τον Οκτώβριο και
λήξη, ίσως και τον Απρίλιο, αναλόγως των καιρικών συνθηκών. Η παύση λειτουργίας
των λιγνιτικών Μονάδων, από τις οποίες παρέχεται η τηλεθέρμανση σε προσιτές τιμές
στους  κατοίκους  των  ανωτέρω  Δήμων,  θα  δημιουργήσει  τεράστια  οικονομικά
προβλήματα  στους  ντόπιους  οικιακούς  καταναλωτές  και  επαγγελματίες,  λόγω  του
υψηλού κόστους του πετρελαίου, του ηλεκτρικού ρεύματος και του φυσικού αερίου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται οκ. Υπουργός:

Τι προτίθεσθε να πράξετε, σε συνεργασία με τους ανωτέρω Δήμους, προς επίλυση του
προβλήματος της διακοπής της τηλεθέρμανσης στα περιμετρικά όρια των τελευταίων,
το οποίο πρόβλημα προέκυψε με την αποκλειστική και μόνον ευθύνη της Κυβερνήσεώς
σας,  η  οποία,  παρά την υφεσιακή οικονομική κατάσταση της χώρας,  αποφάσισε το
ακατανόητο  και  ολέθριο,  εθνικά,  οικονομικά  και  κοινωνικά,  κλείσιμο  των  λιγνιτικών
Μονάδων;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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